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Sivil og samfunnsøkonom  Jørgen Bjørndal var invitert til å foredra om kraft-uveksling og det Grønne Skiftet. 
Bjørndal var ansatt i et internasjonalt selskap som het DNV GL. 
Det har vært mye diskusjon om nye kabler til utalndet for utveksling av strøm i et mer og mer internasjonalt 
marked. Bjørndal fortalte at «netto import» av kraft har vært ca 0,1% den siste tiden. Mest utveksling har vi til 
Sverige,Danmark og Finland. Vi fikk innsikt i strøm og strømforbruk samt pris-dannelser i markedet med 
hyppige auksjoner. 
Vi fikk vel et inntrykk av at Bjørndal mente større og mer kabler for utveksling av energi var viktig, ikke minst 
for stabil kraft-pris til  industien. Også en trygghet ved redusrert kapasitet på vannkraften i Norge dersom vi 
opplever tøke-år i Norge. 33 medlemmer var tilstede, og møtet dro ut da det var mange spøsmål  i en engasjert 
forsamling. 
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